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Mødedato, tid og sted 

 

Tirsdag d. 25. oktober 2022 kl. 17 til kl. 18.30.  

Mødet afholdes online og mødedeltagerne inviteres via et tilsendt link. 

Medlemmer  

 

Forældrevalgte: Karin Fræmohs, Jonas Liberkind, Svend Ranvig-Christensen, Maj Carboni, Anne 

Kjær Elesøe, Frederik Linde, Allan Tyrrestrup 

Forældrevalgte suppleanter: Nore Kornø Rasmussen, Peter Bjerg, Tine Røder Riis, Jens Jessing Pe-

dersen, Rone Skjødt Rasmussen og Lars Hubertz. 

Medarbejderrepræsentanter: Jan Frejlev og Sarah Stjerne. 

Elever: Repræsentanter fra elevrådet. 

Ledelse: Kristian Borg, Sanne Top, Malene Meyer, Mille Geschwendtner, Jan Hansen og Frank 

Holmkvist. 

Gæster:  

Afbud: Sarah Stjerne, Malene Meyer, Jan Holger 

Afbud fra  Nore, Jonas, Svend og Lars 

Mødeleder Karin 

Referent  Sanne 

Dagsordenspunkter:   

1. Godkendelse af    

dagsorden  

Bilag 

2. Godkendelse af        

referat  

Bilag (Udsendt inden mødet).  

3. Nyt fra: 

A: Elever 

B: Personale 

C: Ledelse 

D: Rettighedsråd 

E: Råd og udvalg 

A: Noah fortalte om et Inddragelsesforløb på Rådhuset, hvor fire repræsentanter fra det store 
elevråd har deltaget med elever fra andre skoler. Tema var tanker om unge i forhold til byplanlæg-
ning. 
B: Københavns Lærerforening har lavet en undersøgelse om lærernes erfaringer og evt. udfordrin-
ger med inklusion fra deres egen skole (fra slutningen af sidste skoleår). Lærerne på Langeliniesko-
lens resultatet vises for ledelsen og medarbejdergruppen, inden skolebestyrelsen præsenteres for 
det. Vi skal blive klogere på det sammen, men det er tydeligt, at arbejdet med det opleves som en 
stor udfordring for lærerne, og at der er noget, man kan arbejde med sammen. 
C: Info om skoleindskrivning og informationsaften/åbent hus 9.11.  
D: Der har været børnetopmøde med deltagelse fra skolen, og der har været rettighedsdage på 
skolen, hvor der blev arbejdet med charters. Der bliver lavet en film, som sendes ud til alle. 
E: Forslag om forældreaften om hhv. ’Søvn’ og ’Elevtrivsel’. Forsker vil gerne holde oplæg om det. 
Vi skal prøve at finde en dato i januar. 
Der var dialogmøde i går med kontaktforældrene. Der udsendes et referat med hovedpointer. Ge-
nerelt god tilbagemelding og stemning. 
Trafikudvalg: Trafikkampagne i pipeline. Vi må gerne genudsende trafikfolder, var ønske fra kon-
taktforældre. Kort info om tiltag fra forvaltningen i forhold til, at der bliver forsøgsordning med re-
gulering omkring skolens to matrikler med kørefri zoner i tidsrum om morgenen. Cykelkampagne 
skydes til en anden gang. 
 

4. Forældre-                 

henvendelser 

 

5. Punkter til drøftelse 

og beslutning: 

1. Opfølgning ift. skolebestyrelsens fordybelsesdag/arbejdsdag 
Karin og Frederik fremlagde et udkast til, hvad der kom ud af dagens drøftelser – og 
kommer med et forslag til, hvordan skolebestyrelsen kan arbejde videre med det, der 
kom ud af drøftelserne.  
Vi kom frem til nogle emner, som kan forstås som pejlemærker, der kan være i fokus. 
Forslag til at vi vælger to - tre stykker, som vi gerne vil arbejde med, for at vi kan foku-
sere og komme i mål med det. Hvis vi når i mål med dem, kan vi tage flere emner op.  
Forslag til at vi kan revurdere hvert år og tage stilling til, om vi skal skifte fokus. 
Foreslåede emner/temaer/indsatsområder: 
Elevdemokrati 
Fællesskab med rummelighed til forskellighed 
Trivselsarrangementer/fælles arrangementer 
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Skoleparathed 
Gennemgang af principper 
Motivation og begejstring 
Skæld-ud fri skole 
Skole/hjem-samarbejde og kommunikation mellem skole og hjem 
Faglige resultater 
Plads inde og ude 
 

Der er ud over ovenstående er der behov for, at vi fortsat arbejder med udskolingsmiljøet, trivsel 
og andre temaer, der fortsat trænger sig på. 
 
Næste gang nedsættes proces og arbejdsgrupper. 

 
 

2. Inklusionsdrøftelse 
Skolebestyrelsen skal fortage en inklusionsdrøftelse ift. skolens praksis og prioriteringer. 
Kristian gennemgår processen, og så finder selve drøftelsen sted på næste skolebestyrel-
sesmøde, hvor vi er fysisk sammen. 
Ved næste møde vil Kristian fremlægge noget data, og så vil der være gruppedrøftelser 
bagefter, hvor vi kan få talt sammen om, hvad det er vigtigt at prioritere. 

 
 

3. Evaluering af skolens fødselsdag 
Hvad fungerede godt, og hvor er der behov for ændringer? 
 
Input fra forældre: 
Herlig fest. Fedt at se hvor herlig en landsbystemning, der blev. 
Rart med traditioner, det skaber kultur. 
Hvis der skal ændres på noget, er der tale om små justeringer, som der ikke nødvendig-
vis er behov for. 
Der var mange tomme pladser udenfor, så det skal tænkes lidt anderledes. 
Det vil være godt med oversigtskort over, hvor klasserne skal sidde. 
Bedre eller mere sikker proces omkring de penge, der kommer ind – fx i baren. 
Skønt med liv og stemning med boderne. Det vil være synd at skære ned på. 
Er der ikke et skoleband, der også kan optræde? 
Kan der være nogle fællesskabende aktiviteter som fx tovtrækning, forældre mod børn 
fodboldkamp, sæbekasseløb eller lignende. 
Tidligere eller rullende åbning for især 0.-2. kl.  
Man kan afprøve med at starte lidt tidligere for alle, for det er sent for de yngste elever, 
men det er også fint som nu. Lad os prøve at se, om det fungerer med en tidligere aften. 
Det var rart, at de yngste elever spiste indenfor i klassen. Det skabte tryghed. 
Måske kan flere klasserum være åbne, for der er et ret stort ”kaos” af mennesker, så for 
nogen kan det være rart at trække sig lidt som ”sensitiv forælder”. 
Skulle man invitere Østerbro lokalavis med? 
 

6. Punkter til          

kommende  

møder: 

En kort gennemgang af skolens hjemmeside, Orientering om skolens elevfond, Skærmpolitik og 

brug af mobiltelefoner,  

7. Eventuelt: Konsulent vil gerne komme og lave oplæg om, hvad er det for nogle spørgsmål i trivselsundersø-

gelsen, der er mest relevant at se på.  

 

 


